
 

’s-Hertogenbosch, 29 augustus 2023 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

Onderwerp: Dropzone deelscooters midden op het trottoir en voetpad 

 

Aan het college van B&W, 

Vandaag kregen wij klachten binnen van bewoners in de nabijheid van de drukke rotonde (kruising 

Kasteeldreef, Haagstraat) over het plaatsen van huurscooters op een trottoir. 

Men kan niet meer over het trottoir lopen en dat levert voor hen een gevaarlijke situatie zo vlak bij 

de drukke rotonde op. 

Op 28 maart 2023 heeft de gemeenteraad ingestemd met een vergunningplicht voor aanbieders van 

deelscooters in ’s-Hertogenbosch. Daarbij is tevens geregeld dat het ter gebruik aanbieden van de 

deelvoertuigen geen gevaar mag opleveren voor de veiligheid van de gebruikers of de 

verkeersveiligheid noch onevenredig beslag mag leggen op de openbare ruimte of voor structurele 

overlast door foutparkeren mag zorgen. 

In de app van de aanbieder wordt als paarse dropzone of servicegebied aangegeven dat de 

deelscooters moeten worden geparkeerd of kunnen worden opgepikt op het trottoir in de buurt van 

een drukke rotonde aan de Haagstraat kruising Kasteeldreef en bij de entree van Empel. Dit terwijl 

de betreffende aanbieder tegelijkertijd in de app ook aangeeft dat niet mag worden geparkeerd op 

doorgangen van voetpaden of trottoirs. 

VOOR Den Bosch vindt dat deze situatie snel moet veranderen en stelt daarom aan u de volgende 

vragen: 

• Bent u op de hoogte van deze situatie en bent u met ons van mening dat hier sprake is van 

een onveilige en onwenselijke verkeerssituatie? 

• Is er voor deze dropzone in afstemming met de leverancier eerder een vergunning door u 

verleend? Volgens de leverancier worden dropzone ’s voordat ze worden ingesteld met u 
afgestemd. Is deze constatering juist? 

• Zo ja, bent u bereid om deze vergunning in overleg met de aanbieder te herzien, zo nee bent 

u bereid om in overleg met de aanbieder te treden om deze illegale situatie per direct te 

beëindigen, desnoods door middel van handhavend optreden?    

• Zijn er nog meer dropzones in onze gemeente die gelijk zijn aan deze situatie? 

Joep Gersjes, fractievoorzitter VOOR Den Bosch 

 

 



 

 

 

Zie filmpje over de betreffende situatie.  

https://www.youtube.com/watch?v=SmXJe0ZtLBE 

 

https://www.youtube.com/watch?v=SmXJe0ZtLBE




 


